



JIB GLIDER

PASSION OF MOVEMENT

www.panther.tv

Perfect Tool for modern HD Productions

Slider



In its standard konfiguration it serves as an Slider. You can realize short dolly moves due to a precision guiding rail with a travel of 75cm/2.5ft.(optional up to 2m/6.5ft.). An internal brake system makes work easy. Cameras can be mounted with 1/4" screws, alternatively any Fluid Head for more comfort.

In der Standardversion ist es ein Slider mit dem man aufgrund Präzisionsführungen kurze Dollyfahrten von bis zu 75 cm (optional bis 2m) realisieren kann. Eine integrierte Bremsfunktion erleichtert das arbeiten. Kameras werden mit einer 1/4" Schraube montiert, alternativ ein Fluid Kopf für mehr Komfort.

Glider



It becomes a Glider if mounted on any tripod.

Auf einem Stativ wird es ein Glider.



- weight: 7.5 kg (16.5 lbs.)
- payload 25 kg (55 lbs.)
- versatile in use
- compact in handling
- lightweight for transport

Jib Arm



With an extension Kit, the Jib Glider becomes a Jib Arm with a vertical travel of 1.4m/5ft.(optional 1.8m/6ft.). The turret includes a pan and tilt brake as well as a bowl for tripod mounting. The max. payload of 25 kg/55lbs. Guarantees the use with all HD cameras.

Mit dem Extension Kit verwandelt sich der Jib Glider zum Jib Arm mit einem Hub von 1,4 m (optional 1,8m). Das Mittelteil hat eine Pan- und Tilt Bremse sowie eine Halkugel für die Stativmontage. Mit einer Traglast von max. 25 kg kann jede HD Kamera verwendet werden.

Brakes for:

- pan
- tilt
- sledge



Weight balancing is done by sliding the sledge.
Gewichtsbalance durch Verstellen des Schlittens.

